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 :והמלצותדיון 

 

  – 1סעיף מספר 

 עדכונים בנוגע להמלצות הוועדה הקודמת וטיילת שוני. 

מידי במפגעי הבטיחות עבר לראש המועצה כולל הבקשה לטיפול  להפרוטוקו

בטיילת. הכסף עוד לא הועבר מקק"ל, במידה והכסף לא יועבר עד סוף החודש 

והוא זמני עד אשר קק"ל  ₪אלף  30הטיפול יבוצע ע"י המועצה . התיקון סביב 

 ישפצו.

 י.הוועדה חוזרת על המלצתה לטיפול מידי במפגעי הבטיחות בטיילת שונ

  

 

 

 

 -2סעיף מספר 

 שעשועים בבנימינה. שיפוץ גני 

 גני שעשועים בבנימינה, כהתחלה.  3העלה בקשה לשפץ  -אהרון

 נוסף. גן מיש, גן היוגב וגן

 גנים בבנימינה.  3גנים בגבעת עדה ולכן אני מבקש בהתאמה  3שופצו 

גנים  6בנימינה יותר גדולה ולכן על שיפוץ שלושת הגנים בגבעת עדה יש לשפץ  -שחר

 בבנימינה. 

 יעה לעשות סיור ביחד עם אהרון בגנים. מצ -קרן

 צריך לעשות מיפוי של הגנים, יש גנים עם מתקנים לא בטיחותיים. -אביטל

 יש גנים בהזנחה ויש גנים שצריך לשפץ. –צריך לעשות הפרדה  -אלינור

צריך לתת מענה לצרכים ולא בהשוואה. יכול להיות שידרש פה תקציב הרבה יותר  -אביטל

 תף תושבים באיזה גנים הם משתמשים ואיזה מענה הם צריכים. גדול. צריך לש

 צריך לבקש מיפוי של הגנים ולעשות הליך של שיתוף ציבור בכדי לתת מענה לצרכים.

 את יכולה להוציא את רשימת הגנים הקיימים ?  -קרן

 אני חוזר על הצעה שלי , ניתן לדייק ולדיין אבל מפספסים. -אהרון

אלף בגבעת עדה צריך להשקיע תקציב  400קוקים להשקעה. השקיעו כל הגנים בבנימינה ז

 זהה בבנימינה.

 לגנים בבנימינה.  ₪אלף  400הוועדה מבקשת ן היוגב משמש הרבה מאוד ילדים . ג -אהרון

 לא התקבלה החלטה.

  את הוועדה הבאה נעשה סביב הנושא הזה.  -אביטל

 

 

 ם הציבוריים בבנימינה. הוועדה מבקשת את מיפוי גני השעשועים והגני 
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 - 3 סעיף מספר

 

 אכיפה בנושא צואת כלבים על המדרכות.  דיון

 

 

וקמפיין העלאת צואת הכלבים על המדרכות המלצה על הגברת האכיפה בנושא  המלצה

 . המודעות

 

 

 

 

 

 

 -4סעיף מספר 

 

 בני נוער בתקופת הקורונה.  דיון

 ם מסגרת, אין פתרונות.בני הנוער שנשכחו ע"י המדינה, אין לה

  צריך לפתוח את מועדוני הנוער בכדי שיהיו להם אפשרויות.

תושבים מתלוננים על כך שהנוער מסתובב בגני שעשועים ומצד שני אין להם 

 פתרון. 

אין אפשרות לפתוח את מועדוני הנוער, אי אפשר להיות נגד חוקי  -אלינור

 המדינה.

 גם יאיר רצה לפתוח אך ההגבלה הגיעה מהקב"ט.  -קרן

 ביקשתי שיהיו הפעלות בחוץ בעבור בני הנוער. -אלינור

היתה ועדת חינוך בנושא ביום ראשון, המצוקה מוכרת לכולם והיא גם  -אביטל

 הוצפה. יוקם צוות חירום לטיפול בנושא. 

 האם יש פה המלצה אופרטיבית ?

 לויות לנוער. אנחנו מבקשים פעי -אלינור

 מה לגבי מגרשי הכדורסל בבתי הספר? -קרן

 בגלל הקורונה אסור לפתוח אותם.  -אביטל

יהיה צוות חירום נוער קורונה וננסה לחשוב על פתרונות ויוזמות לנוער במסגרת 

 מגבלות החוק.

מבקשת שיהיו יותר פעילויות לנוער ושיהיה דיוור באופן שוטף ובאמצעים  -קרן

 .שיעילים להם
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 -  5סעיף מספר

 

כל תוכנית פיתוח שנוגעת לבנימינה תגיע לדיון בוועדת בנימינה לפני דיון  -שחר דיון

והחלטה בהנהלה. תוכניות סלילה, עדכוני תוכנית מתאר, תוכנית אב לאופניים, 

 שיפוץ טיילת שוני ועוד.

 למה זה כתוב כהמלצה להנהלת המועצה? אלו נהלי עבודה שלנו -אביטל

 כי זה ידרוש מראש המועצה לבקש מהדרג המקצועי להכין את החומרים.  -שחר

לדוגמא תוכנית הסלילה שנידונה בהנהלת המועצה וכבר אושרה, לקחה  -אביטל

כמה ישיבות. זה היה טרום הקמת הוועדה אך בהנחה והוועדה היתה קיימת זה 

 היה עולה לדיון בוועדה. 

ה להנהלה שנוגעת לתוכנית פיתוח לפני אני רוצה לוודא שלא מגיעה החלט -שחר

 שיש דיון בוועדת בנימינה. 

 מה ההמלצה בשורה אחת. -אהרון

שנותנת המלצה ולאחר מכן  השכל תוכנית פיתוח מגיעה לוועדת בנימינ -שחר

 מגיעה לדיון בהנהלה. 

 אני לא חושב שכל דיון צריך לעשות דיון לפני בוועדת בנימינה.  -אהרון

הן לא החלטות  תההנהלה. בתוכניות רוחביות כלל יישוביו לא לפני -אביטל

שאנחנו מקבלים באותה הישיבה ולכן אין בעיה להתייעץ בוועדת בנימינה 

 ולהעביר את ההמלצות. 

 יש החלטות שצריך לקבל באותו הרגע, יש החלטות שאפשר להתייעץ.  -אלינור

בסוף זאת אין טעם להמשיך ולהתווכח על איך הוועדה תעבוד,  -אביטל

 הפרקטיקה ואיך ניישם בפועל.

יש הבדל בין תשתיות שזה צריך לקבל החלטה באותו הרגע, ויש תוכניות  -קרן

 פיתוח עתידיות. 

 צריך להגדיר את הנושאים שהוועדה יכולה לדון בהם. -אלינור

 בזה אנחנו מוותרים על מהות הוועדה.  -שחר

 נה. הוועדה דנה בעניינים הקשורים לבנימי -אביטל

 הוועדה הוקמה לטובת פרויקטים.  -אהרון

 המשפט שיגיע לדיון בוועדה לפני ההנהלה הוא לא הגיוני. -אביטל

הנושא יגיע לוועדה לאחר  -אני מסכימה ולכן חושבת שצריך לתקן את זה -קרן

 ההנהלה ובמידת האפשר טרום החלטה. 

 שחר מתבקש להציע ניסוח אחר ברוח הדברים.  -אביטל

 

 

 


